
                                    
 

 

Stand van zaken HVG 2020-2021 

  

Ondanks de corona pandemie en daardoor veel contact via het computerscherm en de telefoon, 

gingen de zaken toch redelijk gewoon door. Hieronder een beknopte weergave (jaarverslag 2020) en 

gezien het gevorderde tijdstip in het jaar, pakken we 2021 meteen mee tot nu. 

 

Zo hebben we contact onderhouden met het bedrijventerrein Westvliet en gesproken met het 

bestuur. Uiteraard over het door hen ontwikkelde plan voor het bedrijventerrein, maar ook over het 

woon-werk-akkoord. 

 

Dat woon-werk-akkoord werd begin dit jaar gelanceerd door de gemeenten Den Haag en 

Leidschendam-Voorburg in een zogenaamde lightversie. In december 2021 moet het definitieve 

document verschijnen en we hebben hierover contact gehad met de wethouder van Leidschendam-

Voorburg, Floor Kist en met Saskia , wethouder van Den Haag. 

Ons standpunt is bekend. Een visie voor de Vlietzone is de inzet en dan wat ons betreft een groene 

visie. Met de huidige klimaatontwikkelingen is een groene Vlietzone met waterberging een must voor 

een aandeel in onze leefbaarheid en nodig tegen stikstof, CO2.  

 

Blij zijn we met het contact met de AVN (de Algemene Vereniging voor Natuurbescherming voor Den 

Haag en omstreken) . We hebben regelmatig overleg met deze waardevolle sparringspartner. Onder 

andere over de plannen van het bedrijventerrein Westvliet en uiteraard over de pilot vanuit de 

Provincie om de Vlietzone deel uit te laten maken van Landschapspark Zuidvleugel.  

 

Een nieuw contact zijn de bewoners van de nieuwe wijk Vlietoevers, schuin gelegen tegenover Park 

Leeuwenbergh. Na het verschijnen van het plan van het bedrijventerrein Westvliet werden zij 

geconfronteerd met plannen voor een forse insteekhaven ter hoogte van hun woningen en bedrijven 

met een hoge milieucategorie. Ook voor de bewoners van Park Leeuwenbergh een grote zorg 

overigens. 

 

Vrijwel op de dag af zijn Vlietland Groen vorige jaar met de AVN door de Vlietzone gereden op de fiets 

en dit jaar gebeurde dat opnieuw, maar nu op initiatief van de Vlietzoom Alliantie en de gemeente 

Den Haag. De gemeente Den Haag werkt aan een visie op de Vlietzone, maar wanneer deze verschijnt 

is nog steeds niet duidelijk. We verwachten heb in november 2021 echter. Hierin moet de gemeente 

Den Haag meer duidelijkheid geven hoe ze met bedrijventerreinen en groen willen opgaan in de 

Vlietzone. 

 

Medio november hebben wij met alle stakeholders (betrokkenen bij de Vlietzone) een gesprek met 

de Provincie. Wij hopen u over de voorgang in dit traject (Landschapspark Zuidvleugel) meer te 

vertellen.  

 



                                    
 

 

Binnenkort zal onze website een make-over krijgen, dus wellicht zijn een in die tijd wat lastig 

bereikbaar langs die weg. Wij vragen u begrip hiervoor. 

 


